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Svi prisutni su upozoreni da se sjednica snima na audio zapis te će naknadno biti napravljen 

transkript. Nitko se ne protivi navedenome. 

 
Otvaranje 37. redovite sjednice Skupštine DAZ-a i utvrđivanje kvoruma 
 

Tihomil Matković (predsjednik Društva arhitekata Zagreba):  

Otvaram 37. redovitu Skupštinu Društva arhitekata Zagreba.  

 

Izbor zapisničara i dva ovjerovitelja zapisnika te Radnog predsjedništva 
sjednice (predsjednik i dva člana) 
 

Tihomil Matković:  
Utvrdili smo da je nazočno preko 50 članova, a dolaze i punomoći pa će biti i više u konačnici. 

Da bi ova skupština išla ispravnim tokom, potrebno je odabrati zapisničara, dva ovjerovitelja 

zapisnika i radno predsjedništvo. Zapisničar je Željo Stanić. Dva ovjerovitelja zapisnika su Tin 

Sven Franić i Kristina Careva. Za predsjednika radnog predsjedništva predlažem Kristinu 

Perkov, a kao članove Damira Mamića i Ivana Križića. Svi prisutni se slažu. Predajem riječ 

radnom predsjedništvu i molim da budemo brzi i dinamični. 
 
RADNO PREDSJEDNIŠTVO. 
Kristina Perkov – predsjedavajući 
Ivan Križić – član 
Damir Mamić – član 
 
OVJEROVITELJI ZAPISNIKA: 
Tin Sven Franić  
Kristina Careva 
 
ZAPISNIČAR: 
Željo Stanić 
 

Utvrđivanje dnevnog reda 
 
Kristina Perkov: 
Na redu je utvrđivanje Dnevnog reda. Da li prisutni imaju komentara na predloženi Dnevni 

red? Otvaram raspravu. 

 
(nema komentara) 
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Kristina Perkov: 
Prihvaćen je dnevni red. 

 
Dnevni red: 

1. Otvaranje 37. sjednice izborne Skupštine i utvrđivanje kvoruma 

2. Izbor zapisničara, 2 ovjerovitelja zapisnika i Radnog predsjedništva (predsjednik i 

dva člana)   

3. Utvrđivanje dnevnog reda 

4. Podnošenje izvještaja o radu tijela DAZ-a 

4a. Izvještaj o radu Predsjednika i Upravnog odbora 

4b. Izvještaj o radu Odbora kontrole 

4c. Izvještaj o radu Suda časti 

5. Izbor Izborne komisije 

6. Razrješenje dosadašnjih članova tijela upravljanja DAZ-a 

7. Izvještaj o pristiglim listama za predsjednika i Upravni odbor DAZ-a 

8. Izbor kandidata za članove Upravnog odbora, predsjednika i članova Odbora 

kontrole i Suda časti, te delegata DAZ-a u Skupštini UHA-e 

9. Kratko predstavljanje kandidata  

10. G l a s o v a n j e 

11. Izvještaj Izborne komisije o rezultatima glasovanja 

12. Proglašenje odluke o izboru novih članova tijela upravljanja  DAZ-a 

13. R a z n o 

 

 
Kristina Perkov 

Sada idu izvještaji o radu tijela DAZ-a. Prvo je Tihomil. 

 

Podnošenje izvještaja o radu tijela DAZ-a: 
 

a) Izvještaj o radu DAZ-a u razdoblju od 16.07.2020. – 16.12.2021. 

 

Tihomil Matković: 

U protekle dvije godine našeg mandata cijelo vrijeme pratila nas je COVID pandemija, a onda 

još i potres u Zagrebu. Unutar svih ovih okvira uspjeli smo proteklih godine odraditi sve naše 

programske aktivnosti.  



5 
 

To znači da smo sve naše tradicionalne programe odradili 2020. u jednom digitalnom formatu, 

online, emitirajući konferenciju iz ovog prostora koja je trajala tri dana. Sve je dostupno na 

našem Youtube kanalu trajno. To nam je bio doba uvod za ono što smo napravili ove godine, 

ali još veće. Na našoj stranici postoje zaključci te konferencije iz 2020., zajedno sa popisom 

partnera i sponzora. Tradicionalno smo održali i pripreme za upis na Arhitektonski i srodne 

fakultete i to je savršena priča za uključivanje budućih generacija arhitekata u rad našeg 

Društva, što je jedno vrijeme bilo poprilično zamrlo. Sudjelujemo u svim procesima obnove 

nakon potresa gdje veliki broj naših članova sudjeluje i kroz razna udruženja i komore. 

Sudjelujemo u radu Savjeta za obnovu i danas smo baš imali nekakvih problematičnih 

aktivnosti.  

Nekoliko informacija o novom sajmu ArhiBau kojeg smo napravili ove godine: Uspjeli smo kroz 

par zadnjih godina postići sinergijsku aktivnost strukovnih udruženja, komora i institucija i sada 

zajedno djelujemo puno snažnije nego što smo to činili prethodnih godina. Ideja ovog sajma 

bila je da to još više proširimo, da ne budemo samo zatvoreni unutar arhitektonske zajednice, 

i to se pokazalo jako dobrim. To vidite i po ovoj fotografija koja prikazuje tko je sve bio na 

otvorenju. Ne znam kada smo imali i premijera, izaslanika predsjednika RH, gradonačelnika 

Grada Zagreba, četiri ministra i cijeli niz državnih tajnika, zastupnika u saboru i EU parlamentu 

na nekon strukovnom okupljanju. Ovo je priča koju ćemo nastaviti i dalje jer je bila dobro 

prihvaćena i svi su zainteresirani sudjelovati i u narednom takvom događaju. I to ne samo 

arhitekti već i druge povezane profesije. Ovakva aktivnost ne bi bila moguća da nismo proširili 

partnere s kojima radimo i s kojima ćemo uspješno surađivati i u idućem mandatu ako budemo 

izabrani.  

U 2020. godini smo imali viška prihoda, bila je to dobra godina, uglavnom od ugovornih 

natječaja i to smo uložili u uređenje ovog prostora koji je, kao i drugi prostori u Zagrebu, 

stradao u potresu, ali je i tridesetogodišnje neodržavanje učinilo svoje. Otprilike je 100.000 

eura uloženo u obnovu i to još nije gotovo, ima tu još radova. Jedan dio zadataka je konačno 

riješen pa smo tako osvježili sanitarije i ovu stolariju, ali i dalje imamo posla. Šutejeve pločice 

uspjeli smo sanirati, to su nam radili ljudi s Akademije.  

Imali smo i nekoliko natječaja: Soba u spomen poginulih Tigrova, Zgrada Hrvatske lutrije, 

Dječji vrtić u Brezovici, Prostor središta Trešnjevke. Ono što mi je jako drago je to da smo 

pokrenuli Online platformu za provođenje natječaja, koju nismo koristili 10 godina što znači da 

možemo raditi natječaje bez potrebe da se predaju u tiskanom obliku. Sada su svi ti procesi 

olakšani i sve se radi online. Natječaji koji s ugovoreni, ali su zbog promjena u upravljačkom 

tijelu Grada Zagreba zaustavljeni su Natječaj za prostor Gredelja i Natječaj za stadion u 

Maksimiru.  
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Članstvo s plaćenim članarinama je malo u padu u odnosu na prethodna razdoblja, što nije 

neočekivano jer je ipak smanjena gospodarska aktivnost. Imamo 232 člana, ali očekujemo 

povećanje jer je nekakav realan broj 450 članova.  

Željo Stanić je i dalje tajnik i on održava funkcionalnost društva.  

U 2020. godini ostvarili smo 950 000 kuna prihoda, što je povećanje oko 50% u odnosu na 

prethodna razdoblja. Ove godine je to manje, međutim i dalje smo u plusu i dobro 

funkcioniramo. Sav prihod, odnosno dobit koju smo mogli imati, uložili smo u obnovu prostora. 

Ovom izložbom Dinka Peračića uz Zagrebački salon otvorili smo naš prostor za izložbe, ali će 

inače osim ovakvog načina izlaganja postojati i puno jednostavnija mogućnost za izlaganje. 

Iza ovih panoa nalaze se nosači za 18 monitora na kojima će svatko od vas moći organizirati 

izložbu, a dovoljno je pripremiti digitalne materijale. Praktički bez većih ulaganja možete 

napraviti svoju izložbu. Cilj je bio da našim članovima to omogućimo. Koliko god ova godina 

bila problematična čak smo i na organizaciji ovog sajma koji je održan u areni ostvarili dobit 

od oko 150.000 kuna, tako da viškove stalno ulažemo.  

Ono što vas molim, ja sam se treći puta javio da budem predsjednik jer nisam mogao naći 

drugu zainteresiranu osobu. Sada vas stvarno pozivam da sljedeći put, za dvije godine kada 

ponovno budu izbori, preuzmete ovo Društvo jer imate dobre osnove i možemo napraviti čudo, 

ali mora i netko drugi uložiti malo svojeg vremena i volje. Toliko od mene ispred upravnog 

odbora. zadnje dvije godine društvom su upravljali: Damir Mamić, Ivan Križić, Dražen Arbutina, 

Filip Pračić, Zrinka Barišić Marenić, Ervin Mihelj i ja kao predsjednik. 

(aplauz) 

 

Kristina Perkov: 

Prihvaćamo li ovo izvješće? Ima li netko nešto protiv, rasprava? Onda je izvješće jednoglasno 

prihvaćeno. 

 
(Izvješće je prihvaćeno jednoglasno) 
 

b) Izvještaj o radu Odbora kontrole DAZ-a 
 
Kristina Perkov: 
Sada je izvještaj o radu Odbora kontrole. Tko će to podnijeti? 

 

Tihomil Matković: 
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U Izvješću Odbora kontrole DAZ-a kojeg smo zaprimili stoji kako u razdoblju do 15. prosinca 

2021. nije podnesena niti jedna prijava na povredu rada članova Društva utvrđene člankom 2. 

Poslovnika o radu odbora kontrole Društva arhitekata Zagreba (u nastavku Poslovnik), te nije 

bilo potrebe za sastancima članova Odbora. Upravni odbor redovito izvještava Odbor kontrole 

o sjednicama i zaključcima donesenim na istima, a na sjednici 15. prosinca 2021., sukladno 

članku 18. Poslovnika Odbor je pregledao dostavljene izvještaje o novčanom i materijalnom 

poslovanju Društva u razdoblju od 16.07.2020. – 16.12.2021. Odbor nije utvrdio nepravilnosti. 

Ako netko želi detaljno pregledati Izvješće ono je ovdje. 

 
 
Kristina Perkov: 
Prihvaćamo li ovo izvješće? Prihvaćamo. Ima li netko nešto protiv? 

 

(Izvješće je jednoglasno prihvaćeno) 
 

c) Izvještaj o radu Suda časti 
 

Tihomil Matković: 
Sud časti je poslao svoje izvješće u kojem piše da Sud časti Društva arhitekata Zagreba u 

sastavu Kora Demel Zadro, dipl.ing.arh., izv. prof. Tin Sven Franić, dipl.ing.arh. i Maja Furlan 

Zimmermann, dipl.ing.arh., u razdoblju od studenog 2020. do studenog 2021. nije djelovao. 

 
Tihomil Matković: 
Jesmo li usvojili sve izvještaje?  

 

Skupno: 
Jesmo. Jednoglasno. 

 
(Izvješće je jednoglasno prihvaćeno) 
 

 
Izbor Izborne komisije 
 
 
Kristina Perkov: 
Prelazimo na izbor Izborne komisije. Perdlažem Jasnu Zmaić i Helenu Alfirević Arbutina. 

Slažete li se? Onda prihvaćamo 
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Izborna komisija: 
Jasna Zmaić 
Helena Alfirević arbutina 
 

Razrješenje dosadašnjih članova tijela upravljanja DAZ-a i Izvještaj o pristiglim 
listama za predsjednika i Upravni odbor DAZ-a 
 

 

Kristina Perkov: 
Prelazimo na sljedeću točku: Razrješenje dosadašnjih članova tijela upravljanja DAZ-a. Svi 

se slažu i razrješujemo sve dosadašnje članove tijela upravljanja DAZ-a. 

Tko će izvijestiti o pristiglim listama. 

 

Tihomil Matković: 
Željo će izvijestiti, on je tajnik. 

 

Željo Stanić: 
Izvještavam da je u propianom roku pristigla samo jedna lista za predsjednika i UO DAZ-a. 

Na listi se kao predsjednik nalazi Tihomil Matković, a u Upravnom Odboru su Ivan Križić, Ervin 

Mihelj, Dražen Arbutina, Zrinka Barišić Marenić, Rea Novaković Matošić i Tea Helman Jukić. 

Delegati u Skupštini UHA-e su (dodatno na članove iz prethodnih tijela): Kristina Careva, Mia 

Roth Čerina, Rene Lisac, Robert Križnjak, Vanja Rister, Tonči Čerina, Bojan Linardić, Asmir 

Junuzović, Azra Suljić i Damir Mamić. Lista je objavljena na našim web stranicama, objavljena 

je na oglasnoj ploči.  

 

 

 

Izbor kandidata za članove Upravnog odbora, predsjednika i članova Odbora 
Kontole i Suda časti, te delegata DAZ-a u Skupštini UHA-e i kratko predstavljanje 
kandidata 
 

 
Kristina Perkov: 
Onda prelazimo na sljedeću točku, na izbor. Za odbor kontrole predlažu se Ana Breka, Ana 

Jeren i Minja Jošić. Za  sud časti predlažu se Maja Furlan Zimmermann,Tin Sven Franić i Kora 

Demel Zadro, a kao delegati u Skupštini UHA-e (dodatno na članove iz prethodnih tijela): 
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Kristina Careva, Mia Roth Čerina, Rene Lisac, Robert Križnjak, Vanja Rister, Tonči Čerina, 

Bojan Linardić, Asmir Junuzović, Azra Suljić i Damir Mamić. 

Sada pelazimo na glasanje? Hoće se kandidati predstaviti? 

 

Tihomil Matković: 
Kandidati su zapravo isti. Bitna je novost da u UO imamo novu predstavnicu iz studentskog 

kruga naše zajednice. Mislim da je jako dobro što uvijek imamo studente, a to je ovaj puta 

Rea umjesto Filipa. Cilj je da imamo novu zajednicu koja će preuzimati ovo naše djelovanje.  

Drugi novi član UO je Tea Helman Jukić. Ona bi mogla pojačati ovaj dio oko BIM-a, to je 

njezina uža specijalnost. Bez obzira na ove kandidate, svi vi članovi ste bitan kotačića DAZ-a 

za budućnost. 

Hvala. Pozivamo sve članove da sada glasaju, a onda molim Želju da organizira Izbornom 

povjerenstvu rad. 

 
-Stanka za prebrojavanje glasova- 

 
 

 
Izvještaj Izborne komisije o rezultatima glasovanja i proglašenje odluke o izboru 
novih članova tijela upravljanja  DAZ-a 
 
 
Tihomil Matković: 
Molim sve da se okupe, Izborno povjerenstvo je završilo prebrojavanje glasova. Tko će 

izvijestiti, hoćeš ti Željo. 

 

Željo Stanić: 
Za listu za predsjednika i UO DAZ-a imamo 50 glasova, a samo je jedan listić poništen. ZA 

predsjednika je izabran tihomil Matković, a za UO su odabrani Dražen Arbutina, Zrinka Barišić 

Marenić, Ervin Mihelj, Ivan Križić, Tea Helman Jukić i Rea Novaković Matošić. Većinom 

glasova za Odbor kontrole izabrane su Minja Jošić, Ana Breka i Ana Jeren. Za Sud časti Kora 

Demel Zadro, Tin Sven Franić i Maja Furlan Zimmerman. Za delegate Kristina Careva, Mia 

Roth Čerina, Rene Lisac, Robert Križnjak, Vanja Rister, Tonči Čerina, Bojan Linardić, Asmir 

Junuzović, Azra Suljić i Damir Mamić. 

 

 

Kristina Perkov: 
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Hvala izbornom povjerenstvu. Prihvaćamo li i ovaj Izvještaj? Prihvaćamo i potvrđujemo izbor 

novog predsjednika i radnih tijela DAZ-a. Prepuštam riječ starom-novom predsjedniku. 

 
Tihomil Matković: 
Hvala Radnom predjedništvu i svim članovima koji su glasali.  

 
Kristina Perkov: 
Ostala nam je točka Razno? 

 
Tihomil Matković: 
Ako nitko nema ništa za dodati ja bih završio sjednicu i pozvao članove da nam se pridruže 

ne domjenku u klubu. 

 
 

( - Završetak u 21:00  - ) 
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U Zagrebu, 16.12.2021. 
    

 

Ovjerovitelji zapisnika: 

 
Kristina Careva 

 

 
 
____________________________________ 
 
 
Tin Sven Franić 

 

 

 

_____________________________________ 
 

 

Predsjednik Radnog predsjedništva: 

 

Kristina Perkov 

 

 

 

____________________________________ 
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